
Javaslat forgalomtechnikai felülvizsgálatra 

 

Lakossági jelzés és személyes mérés alapján teszek javaslatot a Blaha Lujza utca forgalmi rendjével 

kapcsolatban. A Rákospalotáról, Káposztásmegyerről és az agglomerációból érkező és a Fóti úton 

nyugati irányba haladó autósok nagy számban használják „menekülőútként” a Blaha Lujza utcát a 

Leiningen lámpás csomópont kikerülésére. 

2024.11.13-án 7.45-7.50 között 35 gépjármű kanyarodott be a Fóti útról a Blaha Lujza utcába. Ez 420 

egységjármű óránként, ami az utca jellegét és forgalmi szerepét tekintve jelentős. Nyilván lehet ez 

egy kiragadott pillanat, de a helyiek szerint ez mindennapos jelenség hétköznap reggeleken. 

Mindenképpen szükségszerű egy lokális forgalmi mérés, amely megalapozhat egy tágabb körű 

felmérést, ami alapján az érintett szakasz/ok forgalmi rendjét felül lehet vizsgálni. 

A Bajza utcába behajtás már évek óta csak célforgalmi jelleggel történhet és az elmúlt évben számos 

fekvőrendőr telepítése is megtörtént, de ezt Polgármester Úr bizonyára tudja. 

A forgalmi felmérés és az abból következő forgalmi rend felülvizsgálata különösen indokolt az egykori 

Tungsram telek várható hasznosításával kapcsolatban is. A számunkra ideális forgalmi rendet 

alakítsuk ki, rögzítsük és azt tekintsük kiindulási alapnak, bármilyen beruházás esetén is. 

Kérem javaslatom megfontolását és elfogadását! 

 

Határozati javaslat: 

A Képviselőtestület felkéri a Polgármestert, hogy végeztessen forgalmi méréseket a Blaha Lujza (ha 

szükséges a kapcsolódó) utcá(k)ban és tegyen javaslatot az útszakasz, vagy esetlegesen útszakaszok 

forgalmi rendjére. A javaslatot terjessze az illetékes bizottságok, majd a Képviselőtestület elé, azt 

követően tegye meg a szükséges intézkedéseket. 
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